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Zápis č. 9/2024 z jednání OMR Havlíčkův Brod dne 27.11.2024 
 
Jednání proběhlo v souladu s platnými Stanovami ČMMJ 
Místo konání: kancelář OMS, Dobrovského 2366 
 
Přítomen:  
Ing. Ervín Hausvater, Ing. Vlastimil Pavlík, Lubomír Stejskal, Ing. Ivana Růžičková, Karel Lepeška, 
Josef Kořínek, Jan Slavětínský, 
 
Omluven: Mgr. Lenka Burešová, Zdeněk Běhounek, Josef Žaloudek, Milan Kříž 
za DR: -0- 
za sekretariát OMS: Lubomír Stejskal – jednatel 
hosté:  -0- 
 
Program: 
1) Zahájení, kontrola zápisu 
2) Zpráva předsedy OMR 
3) Zprávy předsedů komisí 
4) Zpráva předsedy DR 
5) Informace kanceláře OMS 
6) Různé 
7) Diskuse 
8) Závěr 
 
1) Z jednání: Zahájení provedl a jednání rady dále řídil Ing. Ervín Hausvater, CSc. 
Program jednání byl přítomnými schválen 
Ověřením zápisu z jednání byl předsedou OMR pověřen: Ing. Vlastimil Pavlík 
Zápis č. 8/2023 z jednání OMR přednesl jednatel OMS Lubomír Stejskal 
 
2) Zpráva předsedy OMR 
Ing. E. Hausvater 

a) informoval jako zvolený delegát o konání a jednání Sboru zástupců ČMMJ dne 9.11.2024, 
nejprve  

Zpráva předsedy Ing. Janoty  
- AMP na severu Čech 
- Pokles úrovně výkonu psů 
- Zvýšení aktivity práce s mládeží, Ing. Jakešová – Klub mladých myslivců, vedení kroužků 
- Petice ČMMJ k novele ZoM, 52 tisíc podpisů, bude předána do PS 
- Hlasy k vypracování vlastní verze ZoM zs strany ČMMJ 
- Navýšení poplatků za pojištění 
- Prodej pojišťovny Halali 
- Poznatky ke schvalování ZoM v PS a S 
- 7.6.2025 celostátní Myslivecké slavnosti (každý OMS dle vlastních možností a uvážení) 

         Zpráva předsedy DR 
- Stav kynologie, protesty na zkouškách, rozhodčí, kontroly ze strany ČMMJ na ZM 
- Většina případů je možná k řešení na úrovni okresních DR, nevyužívá se 

 
OMR bere na vědomí bod 1 a) zprávy 
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3) Zprávy předsedů komisí 
 
Zpráva KK 
Karel Lepeška 
a) provedl vyhodnocení organizace a průběhu zkoušek loveckých psů za rok 2024,  
b) finanční vyhodnocení (+54 tisíc, kynologický fond 24 tisíc korun), vyzdvihl a poděkoval spolkům, které 
zkoušky pořádaly a jednateli za odvedenou práci při propagaci, přípravách zkoušek a dokumentaci 
Výborná úroveň zkoušek, bez podání protestů, hojná účast  
c) informace o jednání kynologické komise OMS dne 25.11.2024, projednání finanční náhrady pro 
honitby, které umožňují pořádání zkoušek 
d) předložil návrh KK na finanční vypořádání honitbám za zapůjčení honitby za účelem konání zkoušek 
loveckých psů znějící takto: 
MS Nová Ves-Víska                            ZV                                  3000,- 
MS Krucemburk                                   ZN                                  1000,- 
MS Mrzkovice                                      LZ ohaři                          6000,- 
MS Mrzkovice                                      LZ ostatní                       3000,- 
MS Chotěboř                                       ZVP                                3000,- 
MS Habry                                            PZ ohaři                          6000,- 
MS Kožlí                                              BZH                                3000,- 
MS Kožlí                                              ZN                                  1000,- 
Honitba Štoky Veselý                          BZ                                   3000,- 
MS Mrzkovice                                      BZ                                   3000,- 
                                                                                                    ----------- 
                                                             Celkem                          32000, - Kč    
Hlasování OMR o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7 0 0 

OMR bere na vědomí bod KK 3 a), schvaluje bod b) zprávy 
 
Zpráva MK 
Ing. Ivana Růžičková 
a) ve spolupráci s Krajem Vysočina proběhl výkup čelistí černé zvěře, odevzdáno 811 kusů čelistí, po 
zpracování proběhne fakturace pro KV a následně platby uživatelům honiteb dle předchozích podmínek 
OMR bere na vědomí bod MK 3 a) zprávy 
 
 
Zpráva SK 
Jan Slavětinský 
a) příprava střelecké soutěže Vánoční pohár 1.12.2024 a Zamykání střelnice 5.1.2025 
b) vyhodnocení činnosti střelecké komise za rok 2024, termín zasedání komise leden 2025 
c) kondiční střelby uživatelů honiteb okresu, výsledky, vyúčtování 
OMR bere na vědomí bod SK 3 a), b), c) zprávy 
 
Zpráva EK  
Ing. Vlastimil Pavlík 
a) přednesl návrh rozpočtu na rok 2025 (součást zprávy) a požádal o hlasování o předložení a schválení 
návrhu pro okresní sněm v roce 2025 
- objasnění pojmů a diskuse o jednotlivým položkám – L. Stejskal 
Hlasování OMR o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7 0 0 

OMR schvaluje bod MK 3 a) zprávy 
 
 
 
 
 
 
 
 



Zpráva KPK  
Lubomír Stejskal 
a) informoval o obeslání lektorů pro KM 2025, p. Josef Vávra končí s prací lektora, náhrada na výuku 
předmětu p. Jiří Liška, ten nominaci přijímá, počet adeptů ke dni je 7, všem rozesílány instrukce 
k zahájení kurzu 
OMR bere na vědomí bod KPK 3 a) zprávy 
 
4) Zpráva DR 
- nikdo za DR přítomen 
 
5) Informace kanceláře OMS 
Lubomír Stejskal 
a) informace o proběhlé kontrole ze strany DR a o jejím jednání dne 18.11.2024 – bez závad 
b) členská základna OMS je ke dni 916 členů 
c) rozeslání informací členům OMS o rozhodnutí k navýšení členských příspěvků ČMMJ (pojištění), 
reakce členské základny přiměřená, nejeví se jako překážka členství, platby příspěvků se hromadí, a to 
zejména na platby na více jak jeden rok. 
d) navrhl provedení změny v ročním kalendáři akcí 2025 – termín zkoušek mysliveckých hospodářů 
e) přednesl dopis a žádost Jana Krpálka, Hubertova s.r.o. o spolupráci – prodej alko a nealko produktů 
společnosti Hubertova s.r.o. za zvýhodněných podmínek 
Vzhledem k tomu, že spolek nemá oprávnění k prodeji zboží (alkoholických nápojů) a vhodné podmínky 
pro jejich uskladnění a uchování, navrhl zamítnutí spolupráce a vyzval k hlasování  
Hlasování OMR o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

0 7 0 

OMR bere na vědomí bod KPK 3 a), b), c), d) a schvaluje bod e) zprávy 
 
6) Různé 
Ing. Hausvater 

- Informoval o vyjádření předsedy Janoty o aktivizaci OMS ve směru k poslancům a 
senátorům ve věci novely ZoM, jednání, lobby 

 
7) Diskuse: 
- během jednání (návrh rozpočtu na rok 2025) 
 
Členové myslivecké rady vzali na vědomí ve shora uvedených bodech zprávy předsedy OMR, 
předsedů komisí a informace kanceláře OMS a vzali na vědomí schválený termín konání příští rady, 
který stanovují na den  
 

12. prosince 2024 od 15:30 hodin, Perknov, hostinec U Palánů 
 
Rada pověřuje a ukládá:  
jednateli OMS:  
- zajistit vyplacení finančních náhrad za poskytnutí honiteb za účelem vykonání zkoušek loveckých psů 
s termínem do konce roku 2024 
- zaslat p. Krpálkovi vyrozumění o rozhodnutí OMR ve věci spolupráce se společností Huberova s.r.o.  
 
8) předseda OMR Ing. Ervín Hausvater poděkoval přítomným členům rady za vstřícnost, za věcnost 
v jejich příspěvcích a pozornost při jednání, a toto ukončil. 
 
Textové přílohy: -1- 

- Návrh rozpočtu na rok 2025 
- Zápis ze zasedání Sboru zástupců ČMMJ konaného 9.11.2024 
- Žádost o spolupráci Hubertova s.r.o. 

             
 
          předseda OMR:                                               Zapsal:                                     Zápis ověřil 
                                                                              Lubomír Stejskal                       Ing. Vlastimil Pavlík  
      Ing. Ervín Hausvater CSc                                                                       
                                                                                 jednatel OMS 
 



 

 
 

 
 


